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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till arbetsmarknads- och integrationsminister Johan Pehrson (L)

2023/24:700 Samhalls anbud vid offentliga upphandlingar 

I en tidningsartikel i Gefle Dagblad den 5 mars framkommer kritik mot det 
statliga bolaget Samhall och dess anbudsnivåer i offentliga upphandlingar. Med 
respekt för att kritiken kommer från ett privat bolag som inte vann 
upphandlingen är frågan ändå viktig att titta närmare på. Samhall har ett viktigt 
uppdrag, och organisationen ses nu, om jag förstått det rätt, över för framtiden. 

I kritiken framkommer att Samhall lagt sig precis på rekommenderat lägsta pris 
från Almega vad gäller timpriset i denna form av upphandling. Det finns en oro 
för att priset dumpas, en oro som jag självklart förstår och som, om den 
stämmer, naturligtvis skapar problem för privata bolag. Det finns också en risk 
att staten indirekt subventionerar priset för den upphandlande parten. I detta fall 
gäller det Gävle konserthus, som ligger under Gävle kommun. I yttersta fall 
skulle man kunna se det som en statlig subventionering av en kommunal 
organisation.

Utifrån ovanstående vill jag ställa följande fråga till arbetsmarknads- och 
integrationsminister Johan Pehrson:

 

Vilka initiativ har ministern tagit, eller avser ministern att ta, med anledning av 
ovanstående?

………………………………………

Mattias Eriksson Falk (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-03-06
Besvaras senast
2024-03-13 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


